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Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 
Districte de l’Eixample 
València, 307,  3r 1a 
08009 Barcelona 
www.bcn.cat/eixample 

Resum de la Comissió de seguiment del Consell de Barri del Fort Pienc 
Sessió ordinària 
 
 
Lloc: Edifici Transformadors. Sala d'actes 

http://salavirtual.barcelona.cat/DT02-DistricteEixample-Consell-Barri-
05102022-1800-686B 
 

Data: 05/10/2022 
Hora inici: 18:30 h 
 
Assistents: 
 
Jordi Casanovas Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Teresa Sanz Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc 
Xavier Viñes Club Bàsquet Roser 
M Àngels Carvajal Units per Avançar Eixample 
Pau Campderrós Conseller. Grup Municipal BeComú 
Daniel Viadé Conseller. Grup Municipal ERC 
Isabel Pallejà Consellera adscrita al barri. Grup Municipal PSC 
Fidel González Tècnic. Direcció de Democràcia Activa i Participació 
Aleix Climent Tècnic de la DSPiT Eixample 
Teresa Gómez Coordinadora territorial DSPiT Eixample 
Antoni E. Estopiñà Tècnic de barri – Fort Pienc. Secretari del consell de barri 
 
En línia: 
 
No hi ha assistents en línia. 
 
S’excusa: 
 
Sergi Clemente Associació venedors Mercat Fort Pienc 
Esther Burgos Eix Fort Pienc 
 
Ordre del dia: 
 

1. Seguiment dels compromisos dels anteriors Consells de barri 
2. Valoració del funcionament del Consell de barri 
3. Informació sobre el nou Reglament de Participació Ciutadana 
4. Valoració de les propostes d’ordre del dia pel Consell de barri fetes a decidim.barcelona 
5. Calendari de properes sessions del Consell de barri i Comissió de seguiment 
6. Estat de les obres al barri i actualització de les previsions de calendari 
7. Preparació de l’ordre del dia del proper de Consell de barri 
8. Torn obert de paraules 

 

 
Benvinguda. Es passa a tractar els temes de l'OD: 

http://salavirtual.barcelona.cat/DT02-DistricteEixample-Consell-Barri-05102022-1800-686B
http://salavirtual.barcelona.cat/DT02-DistricteEixample-Consell-Barri-05102022-1800-686B
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1. Seguiment dels compromisos dels anteriors Consells de barri: 

 
 Ascensors residència Fort Pienc: 

Hi va haver una reunió amb els demandants, un resident, AVV, districte, etc. Es va repassar la 
problemàtica i s'està estudiant fer un ascensor exterior per resoldre la necessitat d'un nou 
ascensor. 
 

 Problema de mobilitat al lateral de la Gran Via: 
De moment continua igual, amb un sol carril. És molt difícil de resoldre. S'ha parlat amb 
mobilitat però no hi ha feedback. 
 

2. Valoració del funcionament del Consell de barri: 
 
Anualment es passa una enquesta als participants al Consell de barri per tal de valorar-ne el 
funcionament. Això nodreix un sistema d'indicadors de la Direcció de Democràcia Activa. Hi ha hagut 
problemes administratius i s'haurà d'ajornar. 

 
3. Informació sobre el nou Reglament de Participació Ciutadana: 

 
Aprovat al maig d'enguany corregint els problemes legals de l'anterior. A més s'hi ha fet alguna 
actualització com l'eliminació dels consells ciutadans de districte. Aquesta en concret ha obligat, en 
cadena, a establir una nova manera d'escollir els nous representants dels districtes al consell de 
ciutat: aquests seran vicepresidents associatius dels consells de barri, un per districte. En el cas de 
l'Eixample, només pot ser el vicepresident del consell de barri de la Dreta, atès que aquest és l'únic 
barri que ha cobert la vicepresidència associativa (s'adjunta presentació a decidim.barcelona). 
S'enceta debat sobre la impossibilitat d'escollir el representant. Això es podrà resoldre en el proper 
mandat si els diferents barris que no en tenen escullen algú per cobrir la vicepresidència. 

 
4. Valoració de les propostes d’ordre del dia pel Consell de barri fetes a decidim.barcelona: 

 
No se n'han fet. 

 
5. Calendari de properes sessions del Consell de barri i Comissió de seguiment: 

 
S'acorda celebrar una sessió de Consell de barri el proper 10 de novembre i una altra al 
aproximadament al febrer, que serà la darrera del mandat. No se'n farà cap més fins novembre de 
2023. Un mínim de quinze dies abans d'aquesta darrera sessió es reunirà la comissió de seguiment. 
 

6. Estat de les obres al barri i actualització de les previsions de calendari: 
 
Es valora positivament l'àrea de gossos del Parc de l'Estació del Nord. S'ha d'esperar més endavant a 
valorar. Caldrà veure més endavant com s'entoma la problemàtica d'incivisme. 

 
7. Preparació de l’ordre del dia del proper de Consell de barri: 

 
Es debat sobre diversos punts que es podrien tractar i si fer-ho en l'àmbit de l'informe inicial o bé com 
a punts independents. Es parla sobre contaminació acústica i millora ambiental, dels impactes de les 
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obres del tramvia en el comerç en els diferents trams entre Glòries i Marina, amb l'establiment 
d'interlocutors i mecanismes per tal de poder comunicar i comentar les incidències; de la possible 
requalificació de la zona verda d'Alí Bei entre Marina i Lepant i dignificació de la zona, i de la situació 
de la Casa Groga. 

 
S'acorda que el següent ordre del dia: 

 
1. Informe de l'estat del barri (inclourà informació sobre la situació de les obres del nou CAP). 
2. Projecte de l'Eix Fort Pienc: Art, cultura i vida. (Punt informatiu) 
3. Informació sobre les obres del tramvia al Fort Pienc: calendari actualitzat, impactes i 

incidències, i mecanismes d'interlocució amb les empreses. 
4. Torn obert de paraules. 

 
8. Torn obert de paraules: 

 
 L'Associació de Veïns i Veïnes Fort Pienc demana fer una sessió d'un proper Consell de barri a 

l'Institut Angeleta Ferrer. S'acorda valorar-ho. Permetria un millor coneixement del centre per 
part del barri. 
 

 També transmeten la queixa d'algunes persones usuàries de l'Espai de Gent Gran Fort Pienc 
que senten que s'han posat límits que perjudiquen les dinàmiques de trobada i socialització 
(jocs de taula, etc.). 
 

 El conseller Viadé pregunta en relació a les inquietuds de l'escola Gaia sobre el solar del 
costat, expropiacions, etc. Es respon que, si es veu necessari, se'n pot informar al Consell de 
barri però és quasi segur que aquest tema es tracti tant en el proper Plenari del Districte com 
en la propera Audiència pública, que se celebren abans del Consell de barri de l Fort Pienc. 
 

 El Club bàsquet Roser reitera la seva preocupació sobre la situació de la Casa Groga on la 
gestora podria estar actuant fora de les condicions de cessió d'ús. S'acorda que es 
comprovaran les possibles transgressions. Es recorda que cal comunicar sempre les 
incidències que es produeixin. 

 
 
Barcelona, 21 d'octubre de 2022 
 
 
 
 
Antoni E. Estopiñà i Mora 
Secretari del Consell de barri – Fort Pienc 

 

 


